
ODGOVORI NA VPRAŠANJA SVETNIKOV 

 

- Odgovor na vprašanje svetnika Tadeja Beočanina glede pogojev v javnem razpisu za 
oddajo neprofitnih stanovanj v najem 
 
V mesecu juniju je občina Ajdovščina objavila javni razpis za oddajo neprofitnih stanovanj v 
najem. Kriterije in merila določa Pravilnik o dodeljevanju neprofitnih stanovanj v najem, ki ga 
je izdalo Ministrstvo za okolje in prostor. Obrazec za ocenjevanje stanovanjskih in socialnih 
razmer ter za ocenjevanje prednostnih kategorij prosilcev je tudi priloga istega pravilnika, ki 
ima že v osnovi točno določeno višino točk za stanovanjske in socialne razmere. Določene 
ima tudi prednostne kategorije prosilcev za katere pa se točke določi v razponu od 50 do 150 
točk. Najemodajalec v posameznem razpisu posebej opredelijo prednostno kategorijo ali 
prednostne kategorije prosilcev, pri čemer pa lahko vključijo tudi druge prednostne kategorije 
prosilcev, kar pa morajo v razpisu posebej utemeljiti. Ker v objavljenem razpisu občine 
Ajdovščina ni bilo nobenih drugih prednostnih kategorij, dodatnih utemeljitev v razpisu ni bilo 
potrebnih.   
 
Javni razpis je precej naklonjen mladim družinam, saj je večina točk za mlade družine in 
družine z več otroki, prav tako dajemo poudarek na občane občine Ajdovščina z daljšo 
delovno dobo. Prednostne kategorije prosilcev določi župan.             
 
Pripravila: Gordana Krkoč 
 

- Odgovor na vprašanje svetnika Mitje Tripkovića glede nakupa kosilnice za stadion 
 
Kosilnico je kupil Zavod za šport, ki je imel v pogodbi z Občino Ajdovščina denar namensko 
namenjen za nakup kosilnice za vzdrževanje trave na glavnem igrišču. Brez te kosilnice, bi 
trava ne bila vzdrževana na tak način, kot je potrebno in nujno, da se ohrani v stanju kakršna 
je bila, ko se jo je polagalo. Gre za specifično kosilnico, ki je namenjena izključno za košnjo 
glavnega igrišča. Ima vretenasta rezila, pred njimi majhne valjarje, ki omogočajo, da travo 
postavi pokonci preden jo noži odrežejo, z namenom, da je odrezana ravno. Identično 
kosilnico imajo na stadionu Koper, Gorica, Domžale, itd. Nakup kosilnice je šel preko 
zbiranja ponudb, ki ga zavod vodi pod evidenco JNMV/1/2011, saj je vrednost kosilnice pod 
20.000,00. Točni znesek le te je 19.470,00€. Primerljive cene takih kosilnic so glede na 
pridobljene ponudbe (ponudniki: Green Consulting, AB trgovina in storitve d.o.o., Taurus 
d.o.o.) od 22.930,00€ - 30.005,00 €.  
 
Pripravil: Uroš Pintar, direktor ZŠ 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Antona Žagarja glede geodetskih meritev 
 
Z izdelavo katastrskih načrtov je pričela Marija Terezija in sicer v letih 1822-1826. Katastrski 
načrti (s kasnejšimi novelacijami) so bili izdelani izključno grafično, vendar so še vedno 
pravno veljavni. V mnogih primerih pa se na terenu ugotavlja odstopanja v koriščenju parcel 
v primerjavi z obstoječo katastrsko mapo, največkrat ko fizične osebe kot svoje uporabljajo 
površine, ki so v mapah in zemljiški knjigi označene kot javno dobro.  
Občina Ajdovščina se problema katastrskih načrtov zaveda. V preteklih letih smo skupaj  z 
RS, ki je meritve sofinancirala v višini 50%, izvedli nove geodetske meritve v najbolj 
»problematičnih« vaseh. Na novo so bile izmerjene Črniče, Selo, Cesta, Vipavski Križ, Plače 
in Male Žablje. Okrog leta 1973 je bilo na novo izmerjeno mesto Ajdovščina in del katastra 
Šturje. 



RS teh meritev ne sofinancira več, zaradi pereče problematike smo tudi v letošnjem letu v 
proračunu temu namenili več sredstev. Prvenstveno smo letos sredstva namenili izmeri 
lokalnih cest, ki v mnogih primerih potekajo še po zasebni lastnini.  
Zaradi obsega neurejenih mej ni pričakovati, da bo ta problematika rešena v kratkem času, je 
pa nujno, da se tudi v bodoče nadaljuje z meritvami, prvenstveno najprej lokalnih cest in 
javnih poti, kasneje pa tudi posameznih delov vasi. 
 
Pripravila: Sonja Lovrekovič 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Alojza Klemenčiča glede objav rezultatov javnih 
razpisov na spletni strani občine: 
 
Končno objavo izbranega ponudnika objavimo šele po nastopu pravnomočnosti javnega 
naročila.  
Občina Ajdovščina je na spletni strani v letu 2011 do dne 27.7.2011 objavila 11 povabil k 
oddaji ponudb za izvedbo javnega naročila: 
1. GRADNJA DOMA KRAJANOV ČRNIČE 
2. REKONSTRUKCIJA CESTE PROTI IZVIRU HUBLJA-FAZA II 
3. NADZORNI INŽENIR ZA GRADNJO OŠ DANILA LOKARJA 
4. VZDRŽEVANJE GOZDNIH CEST V OBČINI AJDOVŠČINA 
5. INTERVENTNA DELA ZA STABILIZACIJO PLAZU STOGOVCE 
6. REKONSTRUKCIJA DIAGNOSTIČNEGA LABORATORIJA V ZDR. DOMU AJD. 
7. NAKUP BIBLIOBUSA (po pooblastilu Lavričeve knjižnice) 
8. UREDITEV ZUNANJEGA IGRIŠČA V LOKAVCU 
9. VODOVOD VILHARJEVA ULICA 
10. NAKUP MOTORNIH (KOMBI) VOZIL ZA PREVOZ OTROK 
11.  OBNOVA STREHE DVORANE PRVE SLOVENSKE VLADE 

 
Objavljena sta bila tudi dva razpisa, katerih naročnik ni bila občina, niti ni imela pooblastila za 
izvedbo naročila (je pa naročilo objavila zaradi težav naročnikov pri objavljanju večje količine 
podatkov na lastni spletni strani): 
1. DOBAVA OPREME ZA MLADINSKI HOTEL IN CENTER AJDOVŠČINA (naročnik Zavod 
za šport) 
2. NADGRADNJA GASILSKEGA VOZILA (naročnik Prostovoljno gasilsko društvo). 
 
Obveščamo vas, da je bilo ime izbranega ponudnika pod točko 1. objavljeno takoj po 
dogovoru o objavah izbranih ponudnikov, v zvezi s preostalimi pa pojasnjujemo: 
pod točko 3. in 11. je izbira ponudnika postala pravnomočna v drugi  polovici junija,  pod 
točko 2., 4. in 5. v prvi polovici julija, pod točko 9. pa v drugi polovici julija. Rezultati, kdo je 
izbrani ponudnik, so bili objavljeni konec meseca julija. Pri preostalih naročilih odločitve o 
izbiri še niso pravnomočne in je tovrstna objava preuranjena, teoretično pa se lahko tudi po 
pravnomočnosti odločitve o izbiri ponudnika, ki bo izvajal naročilo, še spremeni, v kolikor 
izbrani ponudnik odkloni podpis pogodbe. V prihodnje si bomo prizadevali k bolj ažurnemu 
objavljanju podatkov. 

 
Pripravila: Vida Šuštar 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Alojza Klemenčiča glede predaje stadiona v 
upravljanje Zavodu za šport Ajdovščina: 
 
Formalni prenos stadiona v upravljanje Zavodu za šport je bil izveden s 1.7.2011 – od 
navedenega datuma Zavod za šport tudi dejansko skrbi za stadion. S 4.7. je bil za 
vzdrževanje stadiona pri Zavodu za šport zaposlen vzdrževalec športne infrastrukture. 
Poročilo Komisije za pregled stadiona je v priponki. Travnata površina stadiona in 
pomožnega igrišča je v dobrem stanju in omogoča izvajanje tako treningov kot tekem. Zaradi 



nemotenega upravljanja bo potrebno v prihodnje urediti še razmerje s Primorjem d.d. glede 
starega dela tribun (garderoba domači 38,1m2, garderoba domači 42,8m2, fizioterapija 
14m2, fitnes 28,6m2 garderoba sodniki 24,4m2, hodnik 48,2m in del hodnika cca 10m2), saj 
jih ima to podjetje kot pravni naslednik SGP Primorja v brezplačnem najemu na podlagi 
najemne pogodbe iz leta 1996 (SGP Primorje p.o. Ajdovščina je leta 1996 v soglasju z 
Občino Ajdovščina vlagalo v izgradnjo tribun v zameno za njihov brezplačen najem, za kar 
se je podpisala najemna pogodba z dne 01.02.1996, za dobo 50 let, to je do 1.2.2046. Po 
navedeni najemni pogodbi je objekt tribune, ki je bil zgrajen leta 1996, za čas najema, last 
Primorja d.d., ki pa je po navedeni najemni pogodbi zavezano brezplačno oddajati v uporabo 
zgornji del tribune vsem koristnikom, prostor pod tribuno pa v najem koristnikom, ki so vezani 
na športno dejavnost.). 
 
Pripravila: Katarina Ambrožič 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Tadeja Beočanina zakaj občina nima svojega profila 
na Facebooku:  
 
Razlogov, da Občina Ajdovščina nima svojega Facebook profila, je več. Bistveni tehnični 
razlog je pomanjkanje kadra – vsako urejeno spletišče zahteva svoj čas in svojega skrbnika, 
znotraj uprave Občine Ajdovščina pa trenutno ni tovrstnih »rezerv«.  
Hkrati pa bi želeli poudariti, da socialna omrežja kljub svoji priljubljenosti prinašajo vrsto 
neželenih situacij. Menimo, da takšna ustanova, kot je občina, ne bi smela izkoriščati 
tovrstnih metod za lastno promocijo, saj stroka svari pred pretirano uporabo socialnih omrežij 
in opozarja na negativne posledice – tako za posameznika, kot za družbo v celoti.  
Menimo tudi, da je priljubljenost pri občanih potrebno pridobivati na drugačne, kakovostnejše 
načine, med katere seveda spada tudi prisotnost na spletu. Spletna stran Občine Ajdovščina 
ima veliko uporabnikov. V tem trenutku je v vsebinski in tehnični prenovi. Občanom bo po 
prenovi na voljo še več uporabnih informacij ter kontakti vseh uslužbencev, katerih naloga je 
tudi odgovarjati na vsa vprašanja.  
Prepričani smo, da je običajni in bolj osebni način komunikacije primernejši, predvsem pa 
prijaznejši do občanov.   
 
Pripravila: Sanda Hain 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Ivana Krašne o izboru protokolarnega vina  
 
Zadnji izbor protokolarnega vina je potekal 18. aprila 2006. K sodelovanju so bili povabljeni 
vsi registrirani ajdovski vinogradniki, ki svoja vina tudi stekleničijo, vendar je bil odziv majhen 
- od pribl. 70 se jih je odzvalo le 14, seveda vsak z več vzorci.  
V naslednjem letu bomo predvidoma v mesecu marcu izvedli nov izbor.  
 
Pripravila: Sanda Hain 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Matjaža Bajca o izgradnji avtobusne postaje v Malih 
Žabljah 
Investicija izgradnje AP v Malih Žabljah je v pripravi. Prvotno je bilo za to potrebno pridobiti 
zemljišče, za kar so bile v preteklem mesecu izvedene meritve ter parcelacija zemljišča, tako 
da je sedaj ta postopek v zaključevanju - Geodetska uprava pripravlja odločbo. Za samo 
izgradnjo  AP pa se na KS Vipavski Križ trenutno zbirajo ponudbe izvajalcev.     
 
Pripravila: Mojca Božič 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Tadeja Beočanina o promociji na področju turizma 
 



Promocijski film je zadnja faza pri razvoju gospodarske turistične dejavnosti. V tem trenutku 
se Ajdovščina še ne more primerjati z Občino Piran, glede na to, da ji za kvalitetno turistično 
ponudbo manjka osnovna turistična infrastruktura, kot npr. nočitvene kapacitete (imamo le 
okrog 200 ležišč v celotni občini), storitvene dejavnosti (nimamo izposojevalnice koles, 
premalo gostinskih kapacitet…), označene kolesarske poti in podobno. 
Glede na to, kar Ajdovščina lahko trenutno ponudi, ima zadovoljivo promocijo. Usmeritev 
občine k razvoju turizma je predvsem stvar občinske politike. Zato bi bilo smiselno najprej 
izdelati strategijo razvoja turizma v občini, na podlagi katere bi načrtno gradili naprej. 
 
Pripravila: Sanda Hain 
 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Marijana Božiča v zvezi z deponijo plazu Slano Blato 
severno od letališča Ajdovščina ter predlogom dopolnitve zakonskih uredb, ki urejajo 
statuse zemljišč 

a) Za sanacijo obravnavanega območja je bil dne 12.3.2004 sprejet Odlok o programu 
priprave lokacijskega načrta za vplivno območje plazu Slano Blato v Občini Ajdovščina 
(Uradni list RS, št. 23/04). Pripravljavec prostorskega akta (v nadaljevanju: DPN) je 
Ministrstvo za okolje in prostor (v nadaljevanju: MOP), zemljišče pa je v lasti Republike 
Slovenije in v upravljanju Ministrstva za obrambo. Dne 5.4.2004 je Občina Ajdovščina izdala 
smernice in projektne pogoje za načrtovano prostorsko ureditev. Po 33. členu zakona o 
umeščanju prostorskih ureditev državnega pomena v prostor mora MOP v postopku izdelave 
omogočiti javnosti seznanitev z osnutkom DLN v okviru javne razgrnitve na območju občine, 
ki traja najmanj 30 dni in v tem času zagotoviti tudi njegovo javno obravnavo. Zaradi 
premikanja plazine osnutek DLN še ni do takšne mere pripravljen in usklajen, da bi lahko 
MOP nadaljeval postopek z javno razgrnitvijo. Pripombe in mnenja na načrtovano sanacijo 
deponije bo možno podati, ko bo izvedena javna razgrnitev osnutka DPN. 
 

b) 

Vir: dopis MOP, Direktorat za prostor, št. 35016-11/2011/2 z dne 14.6.2011 

»Namenska raba prostora se po Zakonu o prostorskem načrtovanju določa le s prostorskimi 
načrti občin, ki se pripravljajo na podlagi strokovnih podlag in v skladu s hierarhično 
nadrejenimi prostorskimi akti države ter ob upoštevanju varstvenih in drugih zahtev, ki 
izhajajo iz predpisov. Sprejema se po predpisanem postopku, v katerem sodelujejo 
predpisani nosilci urejanja prostora, ki v teh postopkih varujejo javne interese in 
zainteresirana javnost. Pred sprejetjem prostorskega načrta na občinskem svetu mora biti 
tudi s sklepom ministra oziroma vlade ugotovljena njegova usklajenost.« 

Vsakršne drugačne rešitve za zakonodajalca niso sprejemljive, saj je potrebno vsakršno 
spremembo namembnosti zemljišč uskladiti z vsemi predpisanimi nosilci urejanja prostora po 
predpisanih postopkih po zakonu o prostorskem načrtovanju in po zakonu o varstvu okolja.« 
 

Pripravila: Irena Raspor u.d.i.a. 
 

- Odgovor na vprašanje svetnika Borisa Kovača v zvezi s časovnico izgradnje 
kanalizacije Lokavec 
 
Terminski plan izvedbe je bil dostavljen krajevni skupnosti Lokavec. Predstavniki vseh 
krajevnih skupnosti se sicer udeležujejo rednih operativnih sestankov, ki so vsak ponedeljek. 
Na teh sestankih se dogovarjajo tudi vse spremembe. 
Izvajalec je intenziviral dela, tako da sedaj potekajo hitreje. Dela na glavni cesti Lokavec – 
Predmeja so v polnem zamahu, odsek na lokalni cesti proti naselju Cesta pa je bil delno že 



asfaltiran. Nadaljevanje del na tem odseku pa pogojuje začetek obratovanja glavne 
vodovodne linije Lokavec – Zalošče. 
 
Pripravil: Peter Kete 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Josip Trohe v zvezi s prometnim znakom v Velikih 
Žabljah  
 
Prometni znak, ki označuje prehod za pešce, je v planu prestavit za cca 5 m naprej na 
sosednjo parcelo last Jug Marije iz Velikih Žabelj. Predsednik KS Velike Žablje je glede tega 
tudi v dogovoru z Živec Zdravkom, na katerega parceli stoji prometni znak. 
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Valentina Krtelja v zvezi s sanacijo podora ceste na 
Slejkotih  
 
Del makadamske poti na Slejkotih, katero je odnesel plaz v lanskih poplavah, se je saniral že 
spomladi, pred kratkim je izvajalec saniral odvodnjavanje zalednih voda, ki so poškodovale 
vozišče. Pot poteka v zelo strmem nagibu, zato bi bilo smiselno asfaltirati celotni odsek do 
vrha. Po pridobljenem predračunu bi znašala ta investicija cca 16.000,00 EUR, za kar pa v 
proračunu ni sredstev. Asfaltacija te poti je odvisna tudi od tega ali bomo pridobili še kaj 
državnih sredstev.  
 
Pripravil: Damijan Lavrenčič 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Josipa Trohe glede izgradnje MIC-a 
 
Investicijo v izgradnjo Medpodjetniškega izobraževalnega centra vodi in izvaja Tehniški 
šolski center Nova Gorica, ki je od Ministrstva za šolstvo in šport tudi pridobilo sofinanciranje 
investicije. Investicija teče po predvideni časovnici. Projekt je v fazi iskanja izvajalca, ki bo 
zgradil objekt v Novi Gorici. Del vsebin MIC-a, ki je bil predviden tudi v Ajdovščini pa je bil 
vezan na izgradnjo inkubatorja oziroma razvojnega centra. Ta investicije v Ajdovščini ni bila 
realizirana tako, da ni bila realizirana niti investicija umestitve dela vsebin MIC-a. Mic bi 
nedvomno vsebinsko dopolnila in nadgradil inkubator ozirom razvojni center v Ajdovščini.  
 
Pripravil: J. Furlan 
 
 - Odgovor na vprašanje g. Klemenčiča glede pomoči delavkam Tekstike 
 
Predstavnice Tekstike so iskale pomoč v zvezi z reševanjem svojih pravic na relaciji 
Tekstika/Tekstilna  tudi na Občini Ajdovščina. Občina je preverila dokumentacijo, v zvezi s 
ustanavljanjem in delovanjem invalidskega podjetja. Dokumentacije, ki bi lahko pripomogla k 
argumentaciji zahtev delavk, ni bilo, kar je bilo delavkam oziroma njihovim predstavnicam 
preneseno oziroma sporočeno. 
 
Pripravil: J. Furlan 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Mitje Tripkovića glede stroškov Ajdovskih novic: 
 
V obdobju april – avgust 2011 so znašali materialni stroški za Ajdovske novice 12.274,88 
EUR (od tega 8.342,33 EUR za oblikovalske in tiskarske stroške, stroške postavitve in 
fotografije, 124,24 za telekomunikacijske stroške, 2.195,53 za poštne stroške ter 1.612,78 za 
plačilo dela po pogodbi) in 3.377,46 EUR za stroške plač in odpravo plačnih nesorazmerij. 
Skupaj so torej stroški znašali 15.652,34 EUR. Prihodki iz naslova oglaševanja so znašali 



2.726,92 EUR. V tem obdobju so izšle 3 številke občinskega glasila, torej znaša cena 
posamezne številke 4.308,00 EUR. 
V tem znesku  so zajeti tudi stroški oblikovanja v višini 1.880,20 EUR, s katerimi pa ni 
mogoče obremeniti  le 3 številk časopisa, ampak bi morali z njim obremeniti vse številke, ki 
bodo izhajale v sedanji podobi. Vsekakor je ta strošek za posamezno številko zelo majhen, 
žal pa ga trenutno ne moremo določiti, ker ne vemo, koliko številk bo izšlo v tej podobi. 
Če stroška oblikovanja pri izračunu ne upoštevamo, bi bila cena posamezne številke 
3.681,00 EUR.      
Cena naslednjih 4 številk do konca leta 2011 se bo predvidoma še nekoliko znižala in bo 
znašala okrog 3.400 EUR. Razlog je v tem, da je prve 3 številke bremenil strošek plač za 5 
mesecev (ker časopis v juliju in avgustu ni izšel), naslednje 4 številke pa bo bremenil strošek 
plač za 4 mesece.  
V povprečju naj bi torej številka časopisa v letošnjem letu stala približno 3.540 EUR, seveda 
brez upoštevanega stroška oblikovanja. Ni pa izključeno povečanje te cene zaradi 
povečanega obsega časopisa, saj zaradi velike količine gradiva že tretja številka izhaja na 24 
straneh namesto na 20, kot je bilo prvotno zastavljeno. 
 
Pripravila: Zlata Čibej 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Mitje Tripkovića glede uvrstitve točke na dnevni red 
seje: 
 
38. člen Statuta Občine Ajdovščina določa, da dnevni red seje občinskega sveta določa 
župan. Vsak član občinskega sveta lahko predlaga občinskemu svetu v sprejem odloke in 
druge akte iz njegove pristojnosti, razen aktov, ki jih lahko po predpisih lahko predlaga le 
župan. Župan mora predloge aktov, vloženih s strani delovnih teles občinskega sveta, ter 
predloge članov občinskega sveta uvrstiti na dnevni red prve naslednje seje občinskega 
sveta, ko so pripravljeni skladno z določili statuta in poslovnika občinskega sveta. 
16. člen Poslovnika občinskega sveta (naprej: poslovnik) določa, da predlog dnevnega reda 
seje sveta pripravi župan v skladu s programom dela sveta, v skladu s sklepi sveta, oziroma 
z zahtevami predlagateljev sklica seje. Če predlog akta ni vložen v skladu s poslovnikom, 
mora župan od predlagatelja zahtevati dopolnitev predloga. Župan mora uvrstiti na dnevni 
red seje sveta predloge aktov, vloženih s strani delovnih teles sveta, ter odlokov in drugih 
aktov, ki jih je predlagal posamezen svetnik, če so pripravljeni skladno z določbami statuta in 
poslovnika občine. 
25. člen poslovnika določa, da svet na začetku seje določi dnevni red. 
Kako morajo biti predlogi aktov pripravljeni, da bodo zadostili določbam statuta in poslovnika, 
ni v nobenem členu statuta in poslovnika taksativno našteto, zato je določbe o tem potrebno 
povzeti iz posameznih členov obeh aktov. Predvsem mora biti vsebina predlagane točke v 
pristojnosti odločanja občinskega sveta, priloženo mora biti potrebno gradivo, vsebina 
predloga mora biti pisno obrazložena, pravočasno mora biti poslano županu, da ga lahko 
uvrsti na dnevni red za naslednjo sejo občinskega sveta in njegovih delovnih teles, določen 
mora biti predstavnik, ki bo sodeloval v vseh potrebnih obravnavah predlagane točke, v 
primeru, da se zadeva nanaša na interese prebivalcev krajevnih skupnosti, je potrebno 
predhodno pridobiti njihovo mnenje, točka se mora predhodno obravnavati na pristojnem 
delovnem telesu občinskega sveta, ki poda svoje mnenje in predloge, itd.. 
 
Pripravila: Zlata Čibej 
 
- Odgovor na vprašanje svetnika Tadeja Beočanina glede pobratenih občin: 
 
Občina Ajdovščina ni pobratena z nobeno občino. S hrvaško občino Petrinja in z italijansko 
občino Quiliano je bila pobratena bivša skupna občina, vendar pa se stiki v času samostojne 
občine niso več vzdrževali. 
Pripravila: Zlata Čibej 



INFORMACIJA V ZVEZI SPREMEMBO PROMETNE UREDITVE V SEMAFORIZIRANEM 
KRIŽIŠČU PRI POLICIJI V AJDOVŠČINI 
 
Uvod: 
 
Na podlagi spremenjenih prometnih tokov se zaradi zagotovitve umirjanja prometa na Goriški 
cesti na semaforiziranem križišču izvede začasna prometna ureditev in sicer postavitev 
montažnega rondoja. Na podlagi izkušenj iz rondoja na Bisu ter sosednjih občin (Koper, 
Postojna, Nova Gorica, Brda,…) se na križišču Goriške in Tovarniške ceste pri policiji izvede 
zgoraj navedena prometna ureditev. 
 

 

TEHNIČNI OPIS 

 

Splošno 
Občina Ajdovščina je naročila izdelavo elaborata začasne prometne ureditve oziroma 
umestitev montažnega rondoja v obstoječe križišče Goriške in Tovarniške ceste v občini 
Ajdovščina. 
 
Obravnavano križišče je izvedeno kot 4-krako semaforizirano križišče, kjer se križajo ceste 
0001321, 001721 in 001831 oziroma križišče Goriške in Tovarniške ceste. Goriška cesta je v 
preteklosti služila kot magistralna cesta Ajdovščina - Nova Gorica, z dograditvijo Ajdovske 
obvoznice ter hitre ceste Razdrto – Šempeter pa je njena prvotna funkcija izginila. Danes je 
Goriška cesta glavna mestna ulica. 

 

 

 

Cilj predlagane prometne ureditve je izboljšati vozne razmere v stiku glavnih in stranskih 
prometnic tako s prometnega kot tudi varnostnega vidika.  
 
Opis umestitve montažnega krožišča 
Umestitev predvidenega montažnega krožnega križišča se predvidi v prostoru tako, da 
upošteva obstoječo geometrijo, priključne ceste in vse, kar je pogojeno z obstoječimi 
obodnimi urbanističnimi ureditvami. Simetralo krožnega križišča tako določajo vsa štiri kraka 
obstoječih cest na obodu (Goriška cesta : vzhod, zahod,  Tovarniška cesta-jug ter na severu 
križanje Lokarjevega drevoreda s Prešernovo). Pešcem so namenjeni pločniki vzdolž 
obravnavanih cest. V območju predvidenih ureditev bodo pešci vodeni ločeno od motornega 



prometa (shema ureditve krožišča je razvidna iz grafične priloge). Predvidena je postavitev 
prometne signalizacije za prepoved tovornega prometa in sicer PZ II-10.1, na vpadnicah na 
Goriški in Tovarniški cesti in sicer v križišču z LK 001 741 "pot do kuriva", LK 001 511 
"Levstikova ulica" in LZ 001 291 "Goriška cesta-žel. postaja-Tovarniška cesta". Ukrep je 
predviden s stališča, da znotraj obravnavanega območja ni poslovnih oziroma proizvodnih 
objektov, do katerih bi vozila tovorna vozila s priklopniki in polpriklopniki. Za dovoz do 
skladišča Petrol pa je predvidena uporaba ceste R2-444 - obvoznica, R3 609,  LZ 001 320. 
 
Upoštevanje pravilnikov: 
Vsa prometno-cestna signalizacija se postavlja v smislu določil pravilnikov s področja 
področne zakonodaje. 
 
Dimenzije in kvaliteta začasne prometne signalizacije in opreme 
Označevanje montažnega krožišča se izvede s plastičnimi elementi (v beli in rdeči barvi), 
talna označba  pa z rumenimi samolepilnimi trakovi. 
Za izvedbo začasne  vertikalne signalizacije se predvidi uporaba prometnih znakov na 
rumeni podlagi (postavijo se samo v času začasne ureditve).  
Prometni znaki so iz aluminijaste pločevine. Dimenzije prometnih znakov so okrogli Ø600, 
trikotni (dolžina stranice)  900 mm. Lokacija znakov je razvidna iz grafične priloge. 
 
Prevoznost montažnega rondoja 
Pred preusmeritvijo prometa je potrebno sklicati prometno-tehnično komisijo, ki bo ugotovila, 
če predvidna postavitev prometne signalizacije in prometne opreme zagotavlja stalno in 
varno prevoznost za vse vrste motornih vozil in po potrebi predlaga ev. dopolnitve. S stališča 
vzdrževanja začasne prometne opreme so potrebni redni obhodi s strani vzdrževalca. 
 
Trajanje preureditve 
Preizkusno obratovanje montažnega krožišča bo trajalo predvidoma 6 mesecev oziroma      
1 leto. 
 



 

 
Pripravil: Miha Ergaver 
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ZADEVA: ZAPISNIK OGLEDA OBJEKTA KOMISIJE ZA PREGLED STANJA NOGOMETNEGA 
STADIONA AJDOVŠČINA 

Datum: 3.6.2011 ob 8.30 
Prisotni: Vladimir Curk (NK Primorje), Miran Lulik (NK Primorje), Radovan Štor (komisija), Matjaž 
Bajec (komisija), Igor Česnik (podžupan), Peter Kete (komisija) in Uroš Pintar (Zavod za šport). 

Cilj zapisnika je, da se ugotovi trenutno stanje nogometnega stadiona z vso pripadajočo 
infrastrukturo, preden prevzame v upravljanje stadiona Zavod za šport Ajdovščina. 

Ugotovitve: 

PRITLJIČJE OBJEKTA 

- Garderoba domači: Garderoba ni dobrem stanju, v prostorih za tuširanje je plesen, 
keramične ploščice so dotrajane, ploščice po beljenju so umazane in neočiščene, ravno 
tako podboji vrat, vrata so stara in uničena (spada pod stari del infrastrukture). 

- Fitnes: Enako stanje, kot domača garderoba (spada pod stari del infrastrukture). 
- Prostor za sodnike: stare keramične ploščice, strop, oprema (spada pod stari del 

infrastrukture) 
- Fizioterapija: v sprejemljivem stanju (spada pod stari del infrastrukture) 
- Kotlarna, pralnica: brez zaključnih del (manjkajo rozete na ceveh) (nov del infrastrukture) 
- Prostor za trenerje: nedokončan preboj pri prezračevanju, manjkajo rozete, pokrov od 

razdelilne škatle (nov del infrastrukture) 
- Garderoba mladinci: brez pripomb (nov del infrastrukture) 
- Garderoba gostje: dva senzorja za požar sta izklopljena, problem vlage (kondenz), 

možnost zamakanja (nov del infrastrukture) 
- Skladišče opreme: v sprejemljivem stanju (nov del infrastrukture) 

PISARNE 

- pisarne v zgornjem delu infrastrukture so brez večjih pomanjkljivosti. 

TRAVNATA POVRŠINA GLAVNEGA IGRIŠČA 

- izvedena so bila dela na igrišču (30.5.2011), stanje travnate površine predlagam, da oceni 
izvajalec del, vsekakor je travnata površina v bistveno slabšem stanju, kot je bila ob 
končanju izvedenih del. 

NAMAKALNI SISTEM 

- namakalni sistem ne deluje, kot je potrebno. Nujno je za izvesti servis namakalnega 
sistema skladno z navodili o delovanju in vzdrževanju le tega. 

TRAVNATA POVRŠINA POMOŽNEGA IGRIŠČA 

- travnata površina je potrebna vzdrževalnih del, podobna dela, kot so bila narejena na 
glavnem igrišču dne 30.5.2011. 
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OSTALE POMANJKLJIVOSTI: 

- priporoča se izvesti dodatne izboljšave objekta, ki so bila opredeljena pri primopredaji 
objekta (Občina-Primorje d.d.), kot so nadstrešek, stranska zapora glavne VIP tribune, itd. 

- potrebno je natančno opredeliti lastništvo Primorja glede infrastrukture in ga posredovati 
komisiji za pregled stanja na Nogometnem stadionu Ajdovščina. 

Zapisnik pripravil: Uroš Pintar 
dne: 3.6.2011 

Člani komisije za pregled stanja na objektu Nogometni stadion Ajdovščina 

Matjaž Bajec —^—f ' 

Radovan Štor č$&^ 

Peter Kete / \ ^ ^ 


